
 Protokół nr XIII/2020 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  29 stycznia  2020 roku w godz. 1400 -  1520 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XIII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca      Jacka Widyńskiego 

• Pracowników  organu  wykonawczego 

• Dyrektorów i kierowników  zakładów pracy 

• Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na XIII Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XIII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu po przegłosowaniu przyjęła następujący porządek obrad XIII Sesji 

Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                   

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji z realizacji planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej                     

w Poniecu za rok 2019, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2020 

rok, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                              

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2020, 

8. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej, 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 
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10. Sprawy organizacyjne, 

11. Wolne wnioski i zapytania, 

12. Zakończenie. 
 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz, przekazał prowadzenie XIII Sesji Rady Miejskiej w Poniecu 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Dariuszowi Kielisiowi. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji z realizacji planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej                     

w Poniecu za rok 2019. 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady  Dariusz Kieliś   poprosił  przewodniczących 

poszczególnych Komisji Rady o przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji 

stałych. 

 

• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                   

i Obywatelskich – informację przedstawiła Ewa Kończak, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                 

i Rolnictwa - informację przedstawił Marcin Stróżyński, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - informację przedstawił Tadeusz Twardy, 

Przewodniczący Komisji, 

•  Komisja Rewizyjna - informację przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca 

Komisji, 
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Rada Miejska wysłuchała informację i przyjęła je do wiadomości. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2020 

rok. 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady  Dariusz Kieliś poprosił  przewodniczących poszczególnych 

Komisji Rady o przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji stałych. 

 

• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                   

i Obywatelskich – plan pracy przedstawiła Ewa Kończak, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                 

i Rolnictwa – plan pracy przedstawił Stanisław Machowski, Przewodniczący Komisji, 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – plan pracy przedstawił Tadeusz Twardy, 

Przewodniczący Komisji, 

•  Komisja Rewizyjna – plan pracy przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca 

Komisji, 

• plan pracy rady miejskiej przedstawił Przewodniczący Rady miejskiej Jerzy Kusz. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz, przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej za 

rok 2019. 

 

Radni przyjęli sprawozdanie do wiadomości. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, przedstawił 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XIII/122/2020 

w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                              

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił  Zastępcę Burmistrza                                  

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie 

zgłosili uwag. Poprosił zastępcę przewodniczącego Rady Anetę Wrotyńską o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                          

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XIII/123/2020 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 

2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2020-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2020. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił  Zastępcę Burmistrza                                  

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, przedstawił 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XIII/124/2020 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  8.  Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 
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Pkt 10. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący rady Jerzy Kusz przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego za 2019 rok. Termin złożenia oświadczenia jest do 30 kwietnia br.  

  

Pkt  11. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Stanisław Machowski zwrócił się do Radnego Powiatu Gostyńskiego Macieja 

Malczyka z zapytaniem czy rozpoczęły się przetargi na remonty dróg. Od września do 

stycznia nie były wykonywane żadne prace, drogi są w bardzo złym stanie. 

 

Radny Powiatu Gostyńskiego Macieja Malczyka poinformował, że przetarg został już 

przeprowadzony, otwarcie ofert nastąpi 17 lutego br. Po zmianie przepisów Starostwo 

powiatowe nie może posiłkować się firmami dorywczymi w naprawie dróg. 

 

Radny Mariusz Nowak zwrócił uwagę na fatalny stan drogi od przejazdu kolejowego na                

ul. Krobskiej w Poniecu do Dzięczyny. 

 

Radny Stanisław Machowski zwrócił się do kierownika GZWiK w Poniecu w sprawie nowo 

wybudowanego wodociągu w Teodozewie. 

Radny zwrócił również uwagę na wyciek wody z wodociągu w Żytowiecku. Woda spływa do 

stawu, powoduje to przelewanie się wody. 

 

Kierownik GZWiK Mariusz Bartz wyjaśnił, że wodociąg w Teodozewie jest czynny i sprawny. 

W bieżącym roku będą wykonywane przyłącza. 

Odnośnie wycieku wody w Żytowiecku, należy się dokładniej tej sytuacji przyjrzeć.  

 

Radna Łucja Markowska zwróciła uwagę na przechylone drzewo nad drogą powiatową                  

w Łęce Wielkiej. Drzewo jest podgryzane przez bobry - stanowi zagrożenie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz przedstawił pismo, petycje Pana Bronisława Glury 

jakie wpłynęło do biura Rady Miejskiej. 

Pan Bronisław Glura w piśmie, w imieniu części mieszkańców ul. Rydzyńskiej (mieszkańcy 

domów po PKP) zwrócił się z następującymi prośbami: 

• wykonanie kanalizacji sanitarnej, 

• wykonanie drogi z chodnikiem od głównej ul. Rydzyńskiej do posesji, 
 

Radni wysłuchali i przyjęli pismo do wiadomości. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w najbliższym czasie zostanie udzielona odpowiedź. 
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Radny Dariusz Kieliś poinformował, że na trasie Poniec – Bojanowo znajduje się suche, 

pochylone drzewo – stanowi zagrożenie. 

 

Radna Aneta Wrotyńska zwróciła się z ponowną prośbą o odwrócenie lampy w celu 

lepszego oświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Gostyńskiej. 

 

Pkt 12. Zakończenie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady  Dariusz Kieliś  w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1520 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

   

 
Protokółował                                                                           Zastępca Przewodniczącego  Rady 
Jakub Naskrętski                                                                                          Dariusz Kieliś 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


